

## НАШИ АВТОРЫ

**Арсланов Рафаэль Амирович** – доктор исторических наук, профессор, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: ars\_raf@mail.ru*

**Arslanov Rafael** – Ph.D. in History, Professor, Professor of the Department of History of Russia of Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Вагнер Моника-Наталья Лауренсовна** – кандидат исторических наук, доцент кафедры иностранных языков факультета гуманитарных и социальных наук Российского университета дружбы народов.

*E-mail: wagner.monica@gmail.com*

**Wagner Monika** – PhD in History, Ass. Professor of the Department of Foreign Languages, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Григорьева Наталья Анатольевна** – доктор исторических наук, профессор кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: ofisrudn2014@mail.ru*

**Grigoryeva Nataliya** – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia, Russia.

**Зверев Василий Васильевич** – доктор исторических наук, профессор кафедры истории российской государственности Российской академии народного хозяйства и государственной службы при Президенте Российской Федерации.

*E-mail: v.v.zverev@bk.ru*

**Zverev Vasily** – Doctor of Historical Sciences, Professor of the Department of Russian State History, Russian Presidential Academy of National Economy and Public Administration (Russia).

**Иерусалимская Светлана Юрьевна** – кандидат исторических наук, младший научный сотрудник Ярославского государственного университета им. П.Г. Демидова.

*E-mail: osniyar@uniyar.ac.ru*

**Ierusalimskaya Svetlana** – Doctor of Historical Sciences, Yaroslavl Demidov State University (Russia).

**Кабанова Евгения Владимировна** – аспирант кафедры теории и истории международных отношений Российского университета дружбы народов.

*E-mail: janykabanova@gmail.com*

**Kabanova Evgeniya** – postgraduate of the Department of Theory and History of International Relations, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Козьменко Владимир Матвеевич** – доктор исторических наук, профессор, заведующий кафедрой истории России Российского университета дружбы народов, академик РАН.

*E-mail: v.kozmenko@gmail.com*

**Kozmenko Vladimir** – Doctor of Historical Sciences, Head of Department of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia, (Russia).

**Кцюева Султана Гильмидиновна** – кандидат исторических наук, доцент, заведующая кафедрой межкультурных коммуникаций и связей с общественностью Института цивилизации.

*E-mail: sultana\_t@mail.ru*

**Ktsoeva Sultana** – PhD in History, Head of Department of the Cross-cultural Communication and Public Relations, Institute of Civilization (Russia).

**Ларионов Алексей Эдиславович** – кандидат исторических наук, доцент кафедры истории, политологии и связей с общественностью Российского государственного университета туризма и сервиса.

*E-mail: allar71@yandex.ru*

**Larionov Alexei** – PhD in History, Ass. Professor of the Department of History, Political Science and Public Relations, Russian State University of Tourism and Services Studies (Russia)

**Овезова Умеда Акпаровна** – кандидат исторических наук, доцент кафедры иностранных языков факультета гуманитарных и социальных наук Российского университета дружбы народов

*E-mail: umeda\_77@mail.ru*

**Ovezova Umeda** – PhD in History, Ass. Professor of the Department of Foreign Languages, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Симонова Мария Александровна** – кандидат педагогических наук, докторант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: simonova2018@mail.ru.*

**Simonova Maria** – PhD in Pedagogical, postdoctoral student of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Толстова Татьяна Сергеевна** – аспирант кафедры истории России Российского университета дружбы народов.

*E-mail: tts.eccomi@gmail.com*

**Tolstova Tatiana** – postgraduate of the Department of Russian History, Peoples' Friendship University of Russia (Russia).

**Тряхов Илья Сергеевич** – аспирант кафедры истории России Владимирского государственного университета имени Александра Григорьевича и Николая Григорьевича Столетовых.

*E-mail: ilja.tryahoff@yandex.ru*

**Tryakhov Ilya** – postgraduate of the Department of Russian History, Vladimir State University named after Alexander and Nikolay Stoletovs (Russia).

**Шульц Эдуард Эдуардович** – кандидат исторических наук, докторант кафедры международных отношений Нижегородского государственного университета им. Н.И. Лобачевского.

*E-mail: nuap1@ya.ru*

**Shults Eduard** – PhD in History, postdoctoral student of the Department of International Relations, N.I. Lobachevsky State University of Nizhny Novgorod (Russia).

**Юрганова Инна Игоревна** – кандидат исторических наук, старший научный сотрудник Института гуманитарных исследований и проблем малочисленных народов Севера Сибирского отделения Российской академии наук (ИГИ и ПМНС СО РАН).

*E-mail: inna.yurganova@mail.ru*

**Yurganova Inna** – PhD in History, Senior Research Associate of Institute of Humanitarian Research and Problems of Indigenous Peoples of the North Siberian Branch of the Russian Academy of Sciences (Russia).

**Янышев Нестерова Ирина** – докторант департамента истории экономического факультета Университета Лас Пальмас де Гран Канарья (Испания).

*E-mail: irina.yanyshev@dch.ulpgc.es*

**Irina Yanyshev Nesterova** – postdoctoral student of the Department of Historical Sciences, Faculty of Economics and Enterprise, Las Palmas de Gran Canaria University (Spain).